

Announcement

أعلان

Date	7 June 2021	التاريخ
Company Name	شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب. Esterad Investment Co. B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	ESTERAD	رمز التداول
Subject	تخارج بنسبة 1% في شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة Exit of 1% of Ownership in Bahrain Duty Free Shop Complex B.S.C.	الموضوع
Information	<p>تود شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب. الإعلان للسادة المساهمين وللشوق بأنها قد قامت يوم الاثنين الموافق 7 يونيو 2021 بتخارج نسبة وقدرها 1% من ملكيتها في شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة بقيمة 967,449.600 دينار بحريني (680. فلس للسهم)، ويأتي هذا التخارج تماشياً مع استراتيجية الشركة بتحقيق أعلى عائد لمساهمين الشركة ولتعزيز سيولة الشركة مما يجعلها متأهبة لاقتناص الفرص الاستثمارية الجديدة.</p> <p>Esterad Investment Co. B.S.C. would like to announce to its shareholders and the market that on Monday, 7th of June 2021, it exited a percentage of 1% of its ownership in Bahrain Duty Free Shop Complex B.S.C. with a value of BHD 967,449.600 (.680 fils per share). This exit comes in line with Esterad's strategy to achieve the highest return for Esterad's shareholders as well as to enhance the company's liquidity which prepares the company to seize new investment opportunities.</p>	المعلومة
Impact on Financial Position	<p>This sale is reflected positively on Esterad to achieve the highest return for Esterad's shareholders as well as to enhance the company's liquidity which prepares the company to seize new investment opportunities, which will support the balance sheets and have a positive impact on the company.</p> <p>ينعكس هذا البيع بشكل ايجابي لتحقيق أعلى عائد لمساهمين الشركة ولتعزيز سيولة الشركة مما يجعلها متأهبة لاقتناص الفرص الاستثمارية الجديدة، والذي من دوره سيدعم القوائم المالية ويكون له اثر ايجابي على الشركة.</p>	الأثر على المركز المالي

Name	FATIMA EBRAHIM ALEMADI	الإسم
Title	GENERAL COUNSEL, BOARD SECRETARY AND COMPLIANCE OFFICER	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		